

အခြေအဆောက်အအုံ သာတူညီမျှမှု အဖွဲ့အစည်း လော့စ်အိန်ဂျလိစ်ကောင်တီတွင် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝန်ဆောင်မှုကို အသွင်ပြောင်းခြင်း။

ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများ စီမံခင်း၊ ပေးပို့ခြင်းနှင့် ဖန်တီးခြင်းတွင် ကောင်တီတစ်ဝှမ်းရှိ ကွာဟချက်များကို ဖော်ထုတ်ဖော်ရှင်းရန် ပြင်ဆင်လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ အခြေအဆောက်အအုံ သာတူညီမျှ အဖွဲ့အစည်းကို ဖန်တီးခဲ့သည်။ မူဝါဒ ပြန်လည်သုံးသပ်ခြင်း၊ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု စိတ်ဖြောင့်လော့စ်နှင့် လူထု ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်မှုတို့ဖြင့် လမ်းညွှန်ထားသော ပြင်ဆင်လုပ်ငန်းသည် သမိုင်းတစ်လျှောက် ချိတ်သော လူထု၏ လိုအပ်ချက်များကို ဖော်ထုတ်ရန်၊ ဝန်ဆောင်မှုများ ပိုမို ကောင်းမွန်စွာ အစီအစဉ်ဆွဲရန်၊ ပေးပို့ရန်နှင့် ဖန်တီးရန် အတွက် ဦးဆောင်လျက် ရှိပါသည်။

လော့စ်အိန်ဂျလိစ်ကောင်တီ ကြီးကြပ်ရေး ဘုတ်အဖွဲ့သည် လူမျိုးအလိုက် ဝင်ရောက်ခွင့် ကွာဟချက်ကို ဖယ်ရှားရန် ချိတ်သော စုစည်းလျက် ရှိနေသည့် လူထုကို သာတူညီမျှ ဝန်ဆောင်မှုပေးရန် ကတိကဝတ်ကို ဦးစားပေး လုပ်ဆောင်ခဲ့သည်။ ပြင်ဆင်လုပ်ငန်း၏ ပန်းတိုင်မှာ ကောင်တီအတွင်း လူမျိုး ခွဲခြားမှု ဆန့်ကျင်ရေး အစီအစဉ်ကို တည်ဆောက် မြှင့်တင်ရန် ဖြစ်သည်။ အဖွဲ့အစည်းမှ တွေ့ရှိချက်များသည် ကျွန်ုပ်တို့ အသိုင်းအဝိုင်းများ၏ အသံများကို ပိုမိုကောင်းမွန်စွာ ဦးစားပေး လက်ခံပြီးကောင်တီတွင် နေထိုင်သူ အားလုံးနှင့် အနာဂတ်မျိုးဆက်များအတွက် ကောင်းမွန်သော ရလဒ်များ ဖြစ်ပေါ်စေမည့် သာတူညီမျှမှု ဗဟိုပုံပြုဝါဒများကို ဖြစ်ပေါ်စေမည် ဖြစ်ပါသည်။



အဆင့် အမျိုးမျိုး ပါဝင်သော အဖွဲ့အစည်းသည် အောင်မြင်စွာ ပါဝင်သည့် နည်းဗျူဟာများစွာကို အသုံးပြုသည် -



လက်ရှိ PW ဝန်ဆောင်မှု ဧရိယာများအတွင်း လတ်တလောနှင့် စီစဉ်ထားသော တစ်ကီမြီ လုပ်ဆောင်ရမည့် အခြေအဆောက်အအုံ တည်ဆောက်ရေး စီမံကိန်း ရင်းနှီး မြှုပ်နှံမှုများကို ခွဲဝေရာတွင် ကွာဟမှုများကို ရှာဖွေဖော်ထုတ်ရန် **ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု စိတ်ဖြောင့်လော့စ်**



ဝန်ဆောင်မှု နည်းပါးသော ဧရိယာများအပေါ် ဦးတည်လျက် လက်ရှိ PW ဝန်ဆောင်မှု ဧရိယာအတွင်း လက်ရှိ ပံ့ပိုးပေးနေသော အခြေအဆောက်အအုံ အခြေအနေနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများ၏ အရည်အသွေး ကွာဟမှုကို ခွဲခြားသတ်မှတ်ရန် **စွမ်းဆောင်ရည် စိတ်ဖြောင့်လော့စ်**



PW ဝန်ဆောင်မှုဧရိယာအတွင်း ပိုမိုမျိုးစုံ လူမှုအသိုင်းအဝိုင်းများအပေါ် မကောင်းသော သက်ရောက်မှုများကို ပြန်လည်ဖြည့်တင်းမှုများကို ခွဲခြားသတ်မှတ်ရန် **ဝန်ထုပ်ဝန်ပိုး စိတ်ဖြောင့်လော့စ်**



သာတူညီမျှရှိသော ရလဒ်များရရှိရန် စနစ်ပိုင်းဆိုင်ရာ အတားအဆီးများကို ဖန်တီး ထိန်းသိမ်းထားသော လက်ရှိမူဝါဒများ၊ လုပ်ငန်းစဉ်များ သို့မဟုတ် လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများကို ခွဲခြား သတ်မှတ်ရန် **မူဝါဒ ပြန်လည်သုံးသပ်ခြင်း**

အကျော်စီ အချက်အလက် စာရွက်

လော့စ်အိန်ဂျလိစ်ကောင်တီ ပြည်သူ့လုပ်ငန်းသည် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုရှိ အကျော်စီဆုံး စည်ပင်သာယာ အကျော်စီ အဖွဲ့များထံမှ တစ်ခုဖွဲ့စည်းရန်မိုင် ၄၀၀၀ ရှိသော ဒေသ ဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုဧရိယာ တစ်ခုလုံးတွင် လူ ၁၀ သန်းကျော် အတွက် အရေးပါသော ၂၁ ရာစု အခြေခံ အဆောက်အအုံနှင့် မရှိမဖြစ် ဝန်ဆောင်မှုများကို ပံ့ပိုးပေးသည်။

အကျော်စီသည် လော့စ်အိန်ဂျလိစ် ကောင်တီ၏ လူများနှင့် လူမှု အသိုင်းအဝိုင်းများအတွက် လူနေမှုဘဝ အရည်အသွေး မြှင့်တင်ရန် အစိုးရ၊ ပုဂ္ဂလိကနှင့် အကျိုးအမြတ် မယူသော ကဏ္ဍများတွင် ပူးပေါင်းလုပ်ဆောင်နေသည့် ကောင်တီဌာနနှင့် အကျော်စီ ၅၁ ခုတို့တွင် ပါဝင်သည်။

ဒေသတွင်း အယုံကြည်ရဆုံးသော ပြည်သူ့ အကျော်စီ ဖြစ်လာရန် မျှော်မှန်းချက်ဖြင့် အများပြည်သူတို့ တုံ့ပြန်မှု၊ ဖောက်သည် ဝန်ဆောင်မှု ထူးချွန်မှုနှင့် ကောင်းမွန်သော လူထုဆက်ဆံရေးကို တည်ဆောက်ရန် တွန်းအားပေးခြင်းဖြင့် ပြည်သူ့လုပ်ငန်းကို သတ်မှတ်သည်။ ကျွန်ုပ် တို့၏ လုပ်သားအင်အားသည် လော့စ်အိန်ဂျလိစ် ကောင်တီ အတွင်း နှစ်ထိုင်သူနှင့် စီးပွားရေး လုပ်ငန်း အားလုံးအတွက် မရှိမဖြစ် လိုအပ် သော အရေးကြီးသည့် ဝန်ဆောင်မှုများကို ပံ့ပိုးပေးသည့် ပြည်သူ့ဝန်ထမ်းများ ဖြစ်ရခြင်း အတွက် ဂုဏ်ယူဝမ်းမမြောက်ပါ။



၎င်း၏ နှစ်စဉ်အသုံးစရိတ်မှာ ဒေါ်လာ ၃၀၆ ဘီလီယံကျော်ရှိပြီးရေမီး အခွန်၊ အကျိုးခံစားခွင့် စည်းကမ်းပြုမှု၊ ရေနှင့် မိလ္လာ ရောင်းချမှု၊ သုံးစွဲ သူ အခကခြားနှင့် အခြား ရငွေများကဲ့သို့ ကန်သတ်ထားသော ဝင်ငွေ များဖြင့် ရန်ပုံငွေ ထောက်ပံ့ထားသည်။ အကျော်စီသည် ရေရှည် တည်တံ့သော ရေ၊ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးနှင့် စွန့်ပစ်ပစ္စည်းစီမံခန့်ခွဲမှု အခြေခံ အဆောက်အအုံများကို စီမံခန့်ခွဲပေးသည့်အပြင် တည်ဆောက်မှု တန်ဖိုး အမေရိကန် ဒေါ်လာ ၃၀၇ ဘီလီယံကျော်ရှိ သည့် လက်ရှိ အရင်းအနှီးပရောဂျက်ပေါင်း ၁၃၀ ကျော် ပါဝင်သည်။ ပြည်သူ့လုပ်ငန်းသည် ကောင်တီ၏ လုပ်ငန်းငယ်များနှင့် ဒေသခံ အလုပ်သမား ငှားရမ်းခြင်း ရည်မှန်းချက်များကို ဆောင်ရွက်ရန် ဆန်း သစ်သော မဟာဗျူဟာများနှင့် စီးပွားရေး လုပ်ငန်းဆန်ဆန် စာချုပ်ဖြင့် လုပ်ဆောင်သော အခွင့်အလမ်းများမှတစ်ဆင့် စီးပွားရေး ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်မှုကို မဟာဗျူဟာကျကျ အာရုံစိုက် လုပ်ဆောင်ပါသည်။

၂၀၂၀၊ ၂၁ ဘဏ္ဍာနှစ်တွင် အလုပ်အကိုင်ပေါင်း ၁၂၃၉၄ ခု ဖန်တီး ပေးနိုင်သည့် ကန်ထရိုက်တန်ဖိုးဒေါ်လာ ၁ ဘီလီယံကျော်ကို ပြည်သူ့ လုပ်ငန်းမှ ချီးမြှင့်ခဲ့သည်။ အကျော်စီ၏ မတူကွဲပြားသော လုပ်သား အင်အားတွင် ပရော်ဖက်ရှင်နယ်၊ နည်းပညာပိုင်း၊ စာရေးနှင့် ကျွမ်းကျင် သော လက်မှုပညာရှင်များ အပါအဝင် အလုပ်အကိုင် အမျိုးအစား ၅၀၀ နီးပါးခန့်တွင် ဝန်ထမ်း ၄၀၀၀ ခန့် ပါဝင်သည်။

၁ ရင်းမြစ် - <https://lacounty.gov/government/departments-commissions-and-agencies/los-angeles-county-departments/>

ဝန်ဆောင်မှုကဏ္ဍ ခုနစ်ရပ်နှင့် ပံ့ပိုးမှု ဝန်ဆောင်မှုကဏ္ဍများ

- ရေအရင်းအမြစ်
- လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး
- ပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုများ
- ဆောက်လုပ်ရေးစီမံခန့်ခွဲမှု
- စည်ပင်သာယာရေး ဝန်ဆောင်မှုများ
- အများပိုင်စာချုပ်ချုပ်ခြင်းနှင့် ပိုင်ဆိုင်မှုစီမံခန့်ခွဲမှု
- အုပ်ချုပ်ရေးဝန်ဆောင်မှုများ